
  

Jaarverslag 2018  

  

Vanavond heb ik als secretaris de taak om het jaarverslag voor te lezen. 

Zodoende breng ik jullie weer even in herinnering wat er het bijna afgelopen 

jaar allemaal voorgevallen is in ons clubje.    

Een jaar geleden hadden we de vorige jaarvergadering met daarin de vaste prik 

van jaarverslagen van secretaris en penningmeester en bestuursverkiezing. Die 

drie zaken zijn meestal een formaliteit en dat was nu ook zo, want schokkende 

dingen waren er niet (al raakte onze geldkas wel wat minder vol) en Marijke 

had geen tegenkandidaten te duchten bij de bestuursverkiezing. Het meest 

spectaculaire was misschien wel de contributieverhoging, want die was al heel 

lang heel laag geweest. Marijke gaf na de pauze nog een soort fotografisch 

jaarverslag met planten uit eigen kas, bezoekjes aan anderen en bezoeken aan 

drie botanische tuinen in Schotland en aan arboretum Trompenburg.   In 

januari gaf Wolter een lezing over de Mexico-reis die hij in voorjaar 2017 

gemaakt had met twee Duitsers, te weten Marlies Schauer en Thomas Linzen. 

Het was een behoorlijk avontuurlijke reis met een aantal flinke tochten te voet 

en een paar keer in het wild kamperen.    

In februari verzorgde Rudolf Schwab een lithops-show. Naast het tonen van 

foto’s van zijn plantjes ging Rudolf ook in op allerlei plantkundige zaken die 

bij lithopsen een rol spelen. Sinds zijn lezing weet  iedereen wat een 

fibonaccireeks is.     

Op de clubavond in maart werd een lezing gegeven door Peter van Dongen.  

Hij vertelde over enkele Nederlandse Antillen, te weten Aruba, Sint Eustatius, 

Saba en Sint Maarten. Op Aruba had hij 10 jaar gewoond. We kregen niet 

alleen cactussen maar ook allerlei andere planten voorgeschoteld.     

Traditioneel gezien is de aprilmaand voor veelreiziger Bertus Spee. Hij was 

deze keer met een aantal Tsjechen op Madagaskar geweest en hij vertelde over 

de succulenten die hij daar gezien had, over de dierenwereld van Madagaskar 

en over de moeilijke omstandigheden bij het rondreizen over dit eiland waar 

heel weinig asfaltwegen zijn.    

In mei gingen we kasje kijken bij Carolina en Cock. En verder ging er in mei 

een groepje naar de botanische tuin van de VU in Amsterdam en naar de kas 

van Wiebe Bosma in Heerhugowaard.   

Begin juni ging er een aardig grote delegatie naar een speciale euforbia-dag in 

Doorn. En op de eerste zaterdag in die maand was er natuurlijk de jaarlijkse 

open dag bij Ubink. We hadden in juni verder nog de onderlinge 

plantenverkoop en er werden drie planten van de maand gepresenteerd, te 



weten het geslacht Echinofossulocactus (Stenocactus) door Cock Duijvesteijn, 

het geslacht Astrophytum door Carolina Hunnersen en – door tijdgebrek heel 

kort – Turbinicarpus alonsoi door Coby Keizer.   

In de zomer was het rustig, maar op een avond in de tweede helft van augustus 

hadden Gerard Geling en Anjo en Coby Keizer hun kassen voor ons geopend 

en daar werd heel goed gebruik van gemaakt.  

September bracht natuurlijk de ELK, het jaarlijkse evenement in het Belgische 

Blankenberge. Onze afdeling was opnieuw bijzonder goed vertegenwoordigd.            

Op de clubavond in september was er Uli Dosedal, afkomstig uit het iets over 

de grens gelegen Rhauderfehn en welbekend bij de meeste leden. Hij vertelde 

over zijn laatste reis, van voorjaar 2018 door het Mexicaanse schiereiland Baja 

California.    

In oktober kwam onze eigen Coby Keizer opdraven om het vervolg van haar 

Mexico-reis in het najaar van 2010 aan ons te laten zien.    

En in november gaf Piet Kamminga zijn eerste lezing voor onze club. Hij was 

met zijn vrouw Thea op reis geweest in Zuid-Afrika. Vanuit Kaapstad werd een 

grote ronde gemaakt en het resultaat van dat rondje kregen wij voorgeschoteld.  

Daarmee is het overzicht bijna ten einde.   

Rest mij nog te vertellen dat onze afdeling met de afdeling Fryslân gaat 

fuseren, omdat die club feitelijk ophoudt te bestaan door gebrek aan actieve 

leden.   

Verder moet ik nog zeggen dat een van onze oudgedienden, Piet de Visser, op 

92-jarige leeftijd overleden is. Hij kwam vroeger altijd op de clubavonden, 

maar later lukte hem dat niet meer.  

De opkomst op de afdelingsavonden was in 2018 gemiddeld 23 leden, en heel 

mooi, dat is twee meer dan een jaar eerder. Blijf zo doorgaan!    Het aantal 

leden van de afdeling Groningen en Ommelanden ligt op dit moment op 37 

(waarvan 1 donateur en 2 gezinsleden), daarnaast zijn er 5 sponsors.   

  

Wolter ten Hoeve, secretaris afdeling Groningen en Ommelanden.   

  

  


